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Destelbergen, 25.11.2020 

Betreft: verkeersveiligheid Damvalleistraat 

 

Geacht college, algemeen directeur en mevrouw de burgemeester, 

 

We lazen met aandacht het antwoord van het college op ons verzoek voor het instellen van 

bestemmingsverkeer in de Damvalleistraat. We waarderen dat de gemeente niet over één nacht ijs wil 

gaan, en de impact van een knip op de bredere verkeersituatie wenst te bekijken. We vrezen echter 

dat een bijkomende studie duurzame oplossingen op de lange baan zal schuiven. 

1) We zijn van mening dat een knip in het westelijke deel van de Damvalleistraat een minimale 

impact zal hebben op het autoverkeer in de bredere verkeerssituatie. We vragen om een knip 

voor het gemotoriseerd vervoer tussen het kruispunt met de Reinaertweg en de brug. Een knip 

kan bij voorkeur aan het blauwe streepje in onderstaande schets. Route A wordt bij een knip 

niet meer mogelijk voor automobilisten. Automobilisten kunnen wel nog steeds gebruik maken 

van route B, via de Stapsteenweg die parallel loopt aan de Damvalleistraat. Dit is hooguit 

500 m omrijden. Bezoekers van de plaatselijke handelszaken (restaurant, manege, fitness ...) die 

verkiezen met de wagen te komen, zullen dat ook mét knip nog steeds eenvoudig kunnen doen. 

.  

 

2) Bewoners van de Hanekamlos en het westelijke gedeelte van de Damvalleistraat zullen weinig 

hinder ondervinden. Zij kunnen via de Reinaertweg nog steeds met de wagen hun woning 

bereiken. We willen nog eens benadrukken dat uit de door onze organisaties georganiseerde 

bevraging blijkt dat minstens 80% van de bewoners de knip steunen. Voor een gemeente die 

burgerparticipatie hoog in het vaandel draagt, is dit ongetwijfeld een belangrijk bijkomend 

argument. 



3) Voor wandelaars, lopers en fietsers betekent een dergelijke knip een grote meerwaarde. Het 

smalle gedeelte van de Damvalleistraat wordt op deze manier een heel stuk autoluwer wat niet 

alleen de veiligheid maar ook de belevingswaarde sterk verhoogt. Nu meer dan ooit, hebben 

we veilige wegen nodig omdat er sinds de corona-maatregelen een stuk méér wandelaars, 

lopers en fietsers op de baan zijn. De door de gemeente i.s.m. Natuurpunt georganiseerde 

openluchtfototentoonstelling lokte in de eerste weken al meer dan 5.000 (!) bezoekers. De 

waardering voor dit wandeltraject is zeer groot. 

4) Bij het invoeren van een knip voor het westelijke deel, blijft het oostelijke deel van de 

Damvalleistraat nog steeds toegankelijk voor gemotoriseerd verkeer. De baan is er relatief breed 

waardoor er doorgaans voldoende afstand tussen de weggebruikers kan gerespecteerd worden. 

Zoals aangegeven in onze brief van 01/03/2019 zijn onze drie verenigingen vragende partij om 

ook het oostelijke deel van de Damvalleistraat aangenamer en veiliger te maken voor de 

actieve weggebruikers. We denken daarbij bijvoorbeeld aan het aanleggen van een vrijliggend 

fiets- en wandelpad, en snelheidsremmende maatregelen. We begrijpen dat dit heel wat voeten 

in de aarde zal hebben, en vragen dan ook met aandrang om het oostelijke deel in een tweede 

fase te bekijken, los van een knip in het westelijke deel. 

5) We vragen om af te zien van het idee om een studie door AWV te laten uitvoeren over een knip 

in de Damvalleistraat. We vrezen dat daardoor het besluit en eventuele aanpassingen in de 

straat op de lange baan zullen worden geschoven. Ten eerste, is er slechts minimale impact voor 

de automobilist (zie punt 1 en 2). Dergelijke eenvoudige situatie vraagt niet om een uitgebreide 

studie. Ten tweede is de Damvalleistraat een gemeenteweg. Ten derde, zitten heel wat dossiers 

al jaren vast bij AWV. Een studie bestellen bij AWV blijkt een garantie op uitstel. 

a. Voor enkele eenvoudige quick-win aanpassingen (met verf en snelheidsverlaging) aan de 

Dendermondesteenweg ter hoogte van de op- en afritten van R4 wacht de gemeente al 

sinds februari (!) op een antwoord van AWV.  

b. Het dossier voor de oversteek aan de Reinaertweg aan de kruispunten Prikstraat-

Scheldekant-Meerkenshamstraat en Damvalleistraat-Kerkham ligt al sinds 2017 stil. 

Nochtans was er een snelle oplossing beloofd. 

c. Ook op een oplossing voor de moordstrookjes aan de Reinaertweg en Meersstraat wacht 

de gemeente al jaren op een studie van AWV.  

d. Het dossier voor een veilige oversteek aan de Hooistraat-Meersstraat heeft meerdere 

jaren stilgelegen door AWV. Sinds december 2019 is de gemeente wel aan zet.  

Kan het college, gezien de dringendheid, de gedragenheid door onze 3 verenigingen en de 

omwonenden, en de nieuwe elementen die we in dit schrijven aandragen ons voorstel nu steunen? De 

vele actieve weggebruikers in de gemeente zullen je dankbaar zijn! 

 

 

Hoogachtend,  

 

 

Dekenij ’t Pauwken  Fietsersbond Destelbergen  Natuurpunt kern Damvallei 


